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Remiss av Sammanläggning av Spånga-Tensta och Rinkeby-Kista 

samt Östermalm och Norrmalms stadsdelsnämnd. 

 

Pensionärsrådet Norrmalm har vid dagens möte tagit del av och diskuterat remissen om 
sammanläggning av Östermalm och Norrmalm stadsdelsnämnder. Bakgrunden är att skapa 
en effektivare styrning och att utveckla stadens organisation.  

 

Av remissen framgår också att ”nuvarande pensionärsråden behöver formellt läggas ner och 
pensionärsråd för de nya nämnderna behöver inrättas”. Innebörden av detta framgår inte 
och ger upphov till en rad frågeställningar. 

- Om pensionärsråden för Östermalm och Norrmalm läggs ner innebär detta att ETT 
pensionärsråd skapas för Norra Innerstaden ? 

- Hur många ledamöter ska det NYA pensionärsrådet ha? 
- Ledamöternas lokala förankring och representation från deras respektive 

pensionärsorganisationer? 
- Hur och var i projektplanen kommer pensionärsråden att behandlas? 
- Norrmalms pensionärsråd utgår från att inrättandet och utformningen av det nya 

pensionärsrådet sker i dialog med nuvarande pensionärsråd 
 
 

Att slå samman två stadsdelar för att erhålla större ekonomiska resurser bör också innebära 
att den enhet som ansvarar för äldreomsorgen ges utökade resurser för att tillgodose dom 
äldres önskningar och behov. Det är också av största vikt att behålla och utveckla den 
personal som arbetar med äldre. 

Staden har en ambition att öka boenden och omsorg för äldre i egen regi. Vi hoppas att ett 
ökat engagemang från stadens sida blir positivt för en framtida äldreomsorg. Då staden idag 
samarbetar med många externa företag inom äldreomsorgen är det viktigt med ett  
”kontrollcenter” som följer upp och bevakar att de äldres behov genomförs enligt avtal. 

En bra äldreomsorg kräver ekonomiska resurser och engagerad personal. Här är 
personalfrågan i Focus då den mänskliga kontakten mellan äldre och personal är den som 
avgör en bra äldreomsorg. Mindre enheter som jobbar mot och med de äldre och ökar 
tillgängligheten och skapar därmed ökad trygghet.  
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